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Protokoll fra møte i Halden kirkelig fellesråd – 08./22. 

Dato: 1. november 2022  
 

Tid: Klokken 17:30 til 19:30 
 

Sted: På Teams 
 
Fra sak nummer 34/2022 til sak nummer 42/2022 
 

Representant fra menighetsrådene: 
Asak menighet Rolf E. Odberg (Vara representant) 

Berg menighet Solveig Irene Torp 

Enningdalen menighet Berit Olsen 

Halden menighet Marte M.L. Akerbæk Klanderud 

Idd menighet Eivind Borring Hansen 

Rokke menighet Thore Kynningsrud 

Tistedal menighet Bodil S. Greaker Flø 

 

Øvrige medlemmer: 
Halden kommunes representant Ann-Kristin Samuelsen 

 

Biskopens representant Espen Feilberg Jacobsen 

 
Ansattes representant Martin Myhre-Nielsen 

 
Administrasjonens representant Per Holger Andersen 

 
Meldt forfall:              
 
 
 
KF Sak nr. 34/2022 Godkjenning av innkalling med saksliste. 

Fellesrådet spurte om innkallingen hadde gått til alle. Dette sjekket 
kirkevergen opp, da det er det normale. Det viste seg at innkallingen 
kun var gått til fellesrådet, noe kirkevergen beklaget på det sterkeste.  
Det ble da en kort diskusjon om møtet kunne avholdes, og det ble  
enighet om at det kunne gjennomføres.  
 

   Vedtak: 
   Innkalling med saksliste ble godkjent. 
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KF sak nr. 35/2022 Protokoll fra FK-møte den 27.09.2022 
 
   Vedtak: 
   Protokoll fra FK-møte den 27.09.2022 ble godkjent 
 
 
 
KF sak nr. 36/2022 Økonomirapport 
 
   Forslag til vedtak:  

Økonomirapporten tas til orientering. 
 
 
 
KF sak nr. 37/2022 Finansiering av fullførte og pågående investeringsprosjekter.  

Det er fra 2020 til 2022 iverksatt hele 14 prosjekter på våre bygg, som 
er støttet av Riksantikvaren.  I forbindelse med de 2 første prosjektene 
ble fremtidige investeringsprosjekter omdisponert til disse 
prosjektene. Fellesrådet har godkjent prosjektene med den 
forutsetning at egenkapital på minimum 40 % skulle finansieres.  
Normalt ville dette vært fremlagt kommunen, og de måtte da tatt 
stilling til om prosjektene skulle iverksettes eller ikke. Dette er ikke 
gjort, men prosjektene er alikevel iverksatt hvor av 9 prosjekter er 
ferdige og 5 prosjekter er påbegynt.  
Resultatet av dette er at vi i dag sitter i en likviditetskrise. 
Det positive er at vi har fått utført arbeider på kirkene som både var 
nødvendig og gunstig, ettersom vi har fått og får tilført middler fra 
Riksantikvaren på totalt 7,1 mil.   
Problemet er at vi har et kapitalbehov i størrelse orden 6,8 mil. Det er 
mulig å få stoppet 2 prosjekter nå, og da vil kapitalbehovet være 
3,5mil. 
 
Vedtak: 
Fellesrådet ber kirkevergen gå i dialog med kommunen om: 

1. Dekkning av merforbruket på de 9 første prosjektene på             
kr. 1 968 584,23. 

2. Dekkning av egenkapitalen på 3 prosjekter som er iverksatt, 
budsjettert til kr. 1 500 000,- 

3. Dekkning av egenkapital / kapitalbehov på 2 prosjekter (ikke 
iverksatt enda) på kr. 3 334 000,- 

 
 

KF sak nr. 38/2022 Manglende vedtak vedr. disponering av merforbruk investeringer 
2021.  
I forbindelse med årsoppgjør for 2021, mangler det vedtak på at 
merforbruk kr. 75.421,81 på investeringer, føres mot ubundet 
investeringsfond. 
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Fort. KF sak nr. 38/2022 
Vedtak: 
Merforbruk invisteringer i 2021 føres mot konto 2539900 ubundet 
investeringsfond. 

 
 
KF sak nr. 39/2022 Videreføring av tiltak for å redusere strømutgiftene. 

Utvikklingen av strømprisene er fortsatt meget uforutsigbar, og det er 
behov for å redusere strømforbruket så mye som mulig gjennom 
vinteren. 
 
Vedtak: 

   Saken utsettes til fellesrådsmøte den 6. desember 2022. 
 
 
KF sak nr. 40/2022 Fellesrådsmøte 8. november 2022. 

På grunn av at hastemøte 1. november ble gjennomført, og sakene til 
møtet 8.november ble behandlet, slettes møte 8. november. Neste 
fellesrådsmøte blir da tirsdag 6. desember 2022. 
 
Vedtak: 
Fellesrådsmøte tirsdag 8. november 2022, slettes.  

 
 
 
KF sak nr. 41/2022 Eventuelt: 
   Under eventuelt var det enighet om følgende punkter: 

1. Vi skal sette åpenhet i fokus. 
2. Foreløpige protokoller sendes til rådsmedlemmene og lederne 

av menighetsrådene. 
3. Godkjente protokoller og oversikt over møtedatoer legges på 

vår hjemmeside. 
 

 
 
KF sak nr. 42/2022 Orienteringer: 
   Ingen saker til orientering.  
 
 
 
Per Holger Andersen 
referent – kirkeverge  


